



Protokoll från SKIF's styrelsemöte 2021-01-29

Närvarande:

| | |
|----------------|-----------------|
| Anna Andersson | ordförande |
| Christer Duvek | vice ordförande |
| Niklas Larsson | kassör |
| Anna Isaksson | sekreterare |
| Tobbe Hallberg | kanslist |
| Anna Brännvall | |
| Åke Colldén | |
| Maria Spjut | |
| Håkan Ullefors | |

§1 Mötets öppnande

Vice ordförande hälsar välkommen och informerar om fördelningen av ordförandeskapet under mötet och att Anna A tar vid efter lunchuppehållet

§2 Mötets behöriga utlysande

Mötet anses svara behörigt utlyst.

§3 Fastställande av dagordningen

Två övriga frågor anmäls till § 19

§4 Föregående protokoll

§4 Inköp av funktionströjor är nu gjort och betalt år 2020.

§5 Ekonomisk rapport

Kassören Niklas redogör för det ekonomiska läget. Årets budget är påverkad av Corona och SKIF har därför tilldelats betydligt mindre centrala medel. Detta förklaras till stor del med att antalet evenemang är färre (både nationellt och internationellt) och således blir det lägre kostnader för tex arrangörs- och resebidrag. Styrelsen bedömer att den stramare budgeten kommer att kunna hållas under förutsättning att inga SM-tävlingar arrangeras och att de evenemang som eventuellt genomförs blir i "budgetversion".

Gällande SKIF's egna medel beräknas intäkterna minska men så även utgifterna. Kassören redogör för att budgeten efter lite justeringar kommer att kunna hållas.

- §6 SKIF-lotteriet**
Nästan alla lotter är nu ute efter några "ägarbyten" och betalningarna rullar in. Det har varit lite bekymmer med dubbla inbetalningar som Tobbe och Niklas kommer att lösa med banken.
- §7 Inför NM i fotboll**
Det är fortfarande inte helt säkert att arrangemanget kommer att kunna genomföras. Norge kommer att lämna besked så snart dom vet.
Med anledning av den åtstramade budgeten diskuterar styrelsen kring hur kostnaderna ska kunna hållas nere. Det kommer fram flera möjliga alternativ för att kunna hålla ner kostnaderna för kost och logi. Tobbe får i uppdrag att ta in offerter på boendialternativ. Med anledning av den ekonomiska situationen är det extra viktigt att alla avtal är skriftliga och att avbokningsvillkoren är tydliga.
En arbetsgrupp utses: Hans, Håkan, Åke, Niklas och Tobbe (sammankallande) håller Anna A informerad om det löpande arbetet.
- §8 Friskvårdskampanj 2021**
Arbetsgruppen har allt under kontroll. Sådant som återstår att göra är bland annat en revidering av texten i informationsfoldern samt att ordna priserna i samarbete med Tobbe.
- §9 EM i Terräng 2021**
Planen att Österrike ska ordna EM i Terräng sista helgen i november ligger kvar tills vidare. Christer håller kontakt med arrangören. Med anledning av den åtstramade budgeten diskuteras alternativet att ev. skicka färre deltagare detta år. Beslut kommer att fattas senare under året.
- §10 SM-alternativ**
Gällande SM-arrangemangen diskuteras olika alternativ och Tobbe ska fråga de arrangörer som förberett sig för SM under våren om huruvida dom har möjlighet att arrangera vid en annan tidpunkt och när det i sådana fall kan vara. Styrelsen har vissa önskemål och förslag gällande några grenar. Fortfarande är det mycket som är oklart beroende på rådande omständigheter med restriktioner och rekommendationer. SKIF håller fast vid att inga SM-arrangemang genomförs under våren 2021.
- §11 Ordföranden har ordet**
Anna A berättar bland annat om hur samarbetskontakterna med andra delar av Kriminalvården fortlöper och hur hon som ordförande tänker kring det.
Personaltidningen OmKrim visar till exempel ett stort intresse för att ge friskvård och hälsa mer utrymme.

- §12 Gruppredovisningar**
"Julkalendergruppen" återkopplar avseende uppslutningen. Styrelsen beslutar att Tobbe ansvarar för att skicka ut ett symboliskt tack till de som bidrog med innehåll till luckorna.

"Coachgruppen" redogör för att ett videomöte har genomförts och att det fylls på med presentationer på hemsidan. Coacherna har fått i uppdrag att prata ihop sig inom respektive gren och lämna sina idéer på vad de vill bidra med
- §13 Korpen**
Inget nytt då Korpens aktiviteter i många avseenden står stilla på grund av Corona.
- §14 Inför kontaktpersonträffen**
Då det inte är rimligt att planera för någon kontaktpersonsträff innan september beslutar styrelsen att preliminärt genomföra årets träff i november, i anslutning till styrelsemöte i Norrköping. Givetvis beror det på läget i samhället om detta kommer att kunna genomföras enligt plan.
Styrelsen bedömer att det finns fördelar med att i fortsättningen ha kontaktpersonträffen i november/december istället för i januari. Bland annat är det bättre för att kunna planera det kommande verksamhetsåret.
- §15 Lokala medlemsbidraget**
Tobbe skickar ut ansökningshandlingarna så föreningarna ska kunna lämna in sina ansökningar i mars. Trots rejäla nedskärningar i budgeten i år är avsikten att summan 225 kronor/medlem ska kvarstå.
- §16 Clas Amilons pris**
SKIF's hedersordförande Bosse Svensson deltar vid denna mötespunkt och föredrar de aktuella nomineringarna. Styrelsen och hedersordföranden enas om årets pristagare som kommer att uppmärksammas vid lämpligt tillfälle.
- §17 Kansliinfo - Inkomna skrivelser**
Tobbe redogör för inkomna skrivelser gällande en till SKIF-ambassadör som läggs till i den gruppen.
Ett förslag till en kollegial utmaning har inkommit och styrelsen uppdrar till Tobbe att förmedla utmaningen vidare, till exempel via vår FB-sida.
- §18 Samarbete med Om Krim**
Anna A har en dialog med OmKrim gällande bland annat ett stående utrymme för SKIF i varje nummer av tidningen. De vill gärna ha färdigt material och idéer från styrelsen. Anna ska ta reda på vilka utgivningsdatum det är som gäller och deadlines för dessa nummer.
- §19 Övriga frågor**
Styrelsen pratar om kommande aktiviteter och vad som i dagsläget kan vara genomförbart. Det finns flera idéer om sådant som kan inspirera och aktivera kollegorna. Tobbe och Anna B utses som ansvariga för att samordna främst vårens aktiviteter.

§20**Nästa sammanträde**

Kommande styrelsemöte (digitalt) planeras till 21/5 kl.9-16:30

Förhoppningen är att kunna genomföra ett styrelsemöte i anslutning till SM i Terräng i september (v.35 eller 36) samt ett möte 2-3/12 i Norrköping. Tanken är att mötet i november ska kunna kombineras med kontaktpersonsträff.

Planeringen kan såklart komma att ändras beroende på rådande omständigheter och restriktioner kopplade till Corona.

§21**Mötet avslutas**

Ordförande avslutar dagens styrelsemöte.

Vid protokollet:

Anna Isaksson

Anna Isaksson

sekreterare

Justeras:

Anna Andersson

Anna Andersson

ordförande